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Motioner:

1. Motionen presenteras
2. Mer detaljer ges av motionär
3. Frågor om förtydligande från årsmötet
4. Styrelsens rekommendation till årsmötet
5. Vid behov ytterligare frågor/debatt kring förslaget
6. Votering



Motion #1
Utred möjlighet att starta LIU
• Inskickad av 
– Björn Lundberg
– Tobias Stenström
– Christian Gustavsson
– Mikael Böhlin
– Johan Fast



Motion #1
Utred möjlighet att starta LIU
• Bakgrund

– Ishockeyn i Göteborg behöver utvecklas och ett av svenska ishockeyförbundets strategiska mål för 2030 är att bli ”bäst i världen”. Övriga mål är att bli
100 000 st utövare (idag 80 000 st) samt ökat intresse för ishockey.

– Det finns några trösklar när spelare lämnar ishockey eller idrott generellt, och den första är vid 11 års åldern då det är en tydlig dipp i antalet utövare. 
Nästa är vid U16 och den sista är i övergång till juniorverksamhet. Vi behöver skapa förutsättningar att behålla spelare i föreningen längre för att
kunna utvecklas att bli sitt bästa jag i form av ishockeyspelare.

– Till saken hör att det varje år lämnar ca 40 st juniorer pga att det inte finns tillräckligt bra lag för dem att spela i. Om Hisingen på sikt kan etablera sig 
med A lagsverksamhet division 2 kommer ytterligare några spelare få möjlighet att utvecklas i seniorsammanhang och kanske leder detta till att färre
lämnar Göteborg

– I Göteborgsområdet finns idag ett gymnasium med nationell godkänd idrotts utbildning (NIU) som drivs av Frölunda hockey. Det finns även några LIU, 
lokala idrottsutbildningar samt två LIP som är ett LIU som är certifierat av Svenska ishockeyförbundet. Kungälv och Mölndal bedriver LIP, Bäcken och
Partille bedriver idag LIO inom Göteborgs ishockeyförbunds upptagningsområde. Se bifogade bilder.

• Förslag
– Syftet med denna motion är att vi vill att föreningen fattar ett inriktningsbeslut att undersöka möjligheter, kostnader och förutsättningar för Hisingen

hockey att starta ett LIU i Göteborg.
• Syfte och målsättning

– Målsättningen med verksamheten är att underlätta för ungdomar att förena ishockeyträning med studier på gymnasienivå.
– Eleverna skall genom teoristudier och målmedveten träning ges möjlighet att utveckla sina idrottsfärdigheter så att den egna förmågan att utöva

spelet förbättras.
– Ledare inom föreningens verksamhet får en möjlighet att utvecklas i samarbete med föreningens egna och externa ledare.
– Vi tror att detta skulle gynna Hisingen hockey på kort och lång sikt genom att kunna behålla fler spelare i juniorleden, attrahera fler samt höja kvalitet

på spelare som även kommer kunna spela i föreningens A lags verksamhet.



Motion #2
Fördelning av Cafépass
• Inskickad av 
– Daniel Eklöf

• Bakgrund
– Idag fördelas antal cafétider jämnt mellan antalet lag i föreningen

oavsett hur många aktiva spelare som finns i laget. 
– Det gör givetvis att små lag får väldigt många fler cafétider per 

spelar/familj. 
– Detta har t.o.m. varit en bidragande orsak till att några spelare slutat

eller bytt klubb.



Motion #2
Fördelning av Cafépass
• Förslag
– Förslag att cafégruppen utgår från föregående års medlemsantal per 

lag då förändringen troligen inte brukar vara större än att
småjusteringar går att hantera internt per lag alternativt omfördelas
under säsongen. 

– Ett lag med 10 spelare ska få cafétider tilldelat utifrån 10st spelare
och ett lag med 25 spelare ska få cafétider utifrån 25st spelare osv.

– Jag föreslår att årsmötet ska ge cafégruppen mandat att fördela
antalet cafétider mellan antalet aktiva spelare och inte som idag, per 
lag



Motion #3
Införande av alkoholpolicy
• Inskickad av 

– Claudio Congiu
• Bakgrund

– Jag skulle vilja att vi i HIK inför en alkoholpolicy vid arrangemang som vi företräder som
ledare för att framgå med gott exempel och för att ta ännu ett steg mot att bli en ännu
mer respekterad förening under utveckling!

– Det blir mer och mer påtagligt ju äldre våra barn är hur mycket dom lägger märke till hur
vi ledare uppför oss och vad vi har för oss vid läger cuper osv.

– I min mening är det då extra viktigt att vi föregår med gott exempel inför våra ungdomar
genom att faktiskt inte bruka alkohol! All alkoholanvändning strider mot allt som alla
idrottsförbund står för.

– Det känns som att det är dags att någon talar om elefanten i rummet nu och om vi skall
kunna tala vett med våra ungdomar kring bruk så måste vi agera goda förebilder.



Motion #3
Införande av alkoholpolicy
• Förslag

– Tränare, ledare och föräldrar
• Att våra tränare och ledare aldrig pratar positivt om alkohol
• Att vi är lyhörda och frågar när misstanke om alkoholproblem uppstår
• Att vi kontaktar föräldrarna om vi upptäcker alkoholkonsumtion bland våra aktiva under 18 år
• Att vi alltid har goda alkoholfria alternativ på våra sammankomster
• Att vi aldrig serverar alkohol till minderåriga i samband med aktiviteter
• Att de föräldrar som skjutsar till våra helg matcher eller träningar inte bör dricka alkohol kvällen innan
• Att vi aldrig uppmanar till att fira segrar eller dränka förluster med hjälp av alkohol
• Att vi alltid har alkoholfria träningsläger
• Att vi inte dricker när man bär föreningens kläder
• Att alkohol aldrig får medföras till träningar, träningsläger eller matcher

– Spelare
• Att vi inte dricker alkohol dagen före träning eller match
• Att vi alltid har alkoholfria träningsläger, vilket gäller både ledare och spelare
• Att vi inte dricker alkohol när man bär föreningens kläder
• Att alkohol aldrig får medföras till träningar, träningsläger eller matcher.




